
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 8 – 2015 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2015-06-22 § 92 – 103

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Knarta, Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Martin Lundborg, Maria Carlsbogård, 

Tomas Cassanelli, Annika Haaga

Ansvarig
§ 92 Öppnande

§ 93 Dagordning

§ 94 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 95 Ekonomi Bokföring tom 150621. Ekonomiskt läge är fortfarande ansträngt. 
Intäkterna behöver från exempelvis sponsorer. 

Maria har träffat banken. Resultatrapport 2014 och
budget för 2015 har lämnats till banken.
Haft ett första möte och väntar på besked där de skall återkomma 
då banken missuppfattat lite.
Swish används i kiosken från om med juni, tfn 0766 446481 stäms
av varje vecka.

Hermansby har, enligt överenskommelse, satt in 6 400 kr som 
slutreglering på samarbetet 2014. 

Kalle har skickat in ansökan om bingotillstånd. 

Medlemsavgifter; Maria har skickat ut fakturor till boule, innebandy
och seniorlagen. Fortsätter med övriga lag under denna veckan. 
Maria har även skickat faktura till kommunen för hyra, 
dagbarnvärdarna samt till vägföreningen för gräsklippning i 
Diseröd.

Vi kollar om vi kan fixa egna smådiscon så som IOGT-NTO gör 
vissa fredagar. Vi funderar vidare till nästa möte

Även fixa mogendans - spåna vidare på detta.

Maria

Kalle

Kalle

Maria

Tomas C

Martin
a

§ 96 Protokollsutdrag Styrelsen godkänner att P07 startar eget lagkonto i Swedbank i 
föreningens namn. Teckningsrätt för kontot har Maria Forssten 
19771118 - 5525, Johan Forssten 19730611 - 4955 och Jessica 
Törnqvist 19701229 - 5080 var för sig. 

§ 97 Sponsring Matchprogram ej klart. Thomas C bistår för att göra klart. Janne 
kollar med Mikael B om han kan göra ett enklare program inför 
hösten.

Janne
Tomas C



Thomas C har färdigställt lista med företagsnamn. Tid för att 
organisera arbetet avsätts vid nästa möte. Hur skapar vi en 
arbetsgrupp?

Vi försöker få till ett möte med fotbollsektionen och huvudstyrelsen
för att diskutera sponsringen.

§ 98 Fotboll Sommarfotbollskolan är; nytt rekord med 156 deltagare. Boulen 
jobbade förtjänstfullt i köket. Många positive kommentaraer från 
deltagarna. Att funder på är hur små de minsta ska vara. Ska de 
mindre var två dagar och de äldre fyra dagar?

§ 99 Kanslirapport Gräs, gräs, gräs – Janne är hårt belastad. Svårt att hinna allt som 
ska göras. Dan F m.fl. hjälper till med gräsklippning i samhället
Janne C hjälper till att köra med grästrimmer.

Janne har semester fredag 3/7-26/7, Anders Larsson hjälper till att
klippa på Romevi. Maria löser post o mail mm v 28. 
Vecka 29-30 krävs inte så stora insatser men Janne m.fl hör med 
lite folk om någon kan göra ett handtag. 
Kalle kollar posten vid några tillfällen dessa veckor. 

3 sommarjobbare arbetar vecka 25 och 26. Ytterligare 3 
sommarjobbare kommer vecka 31-33.

Sverigelotter distribueras för fullt till alla lag som lämnat in lappar.

§ 100 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Ansökan om bidrag från energifonden till Svenska 
Fotbollsförbundet. Susanne Lindström ansöker om detta. 

§ 101 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår.

RUF-Info – påminnelse utskickad ut – Janne kollar med Karin vad 
hon fått in. Samtidigt påminnelse om närvaroregistrering för våren.

Martin har åtgärdat bommen så den går att stänga och låsa. 
Bygel ska bytas på låset, Janne försöker hinna det denna veckan.

Kolla om att göra utbildningskvällar kost (Emelie Marek) hjärt- 
lungräddning (Richard Johansson). Fixar detta till hösten (kanske 
under en utbildningsvecka). 

Annika varit på ett första möte, 17/6, angående minneskonserten 
den 13/8. Föreningen ska baka ca 15 satser bullar, muffins, mjuka
kakor eller nåt (Maria tillfrågar boulen). Den 13/8 ska föreningen 
sälja korv o brödoch dricka (ev. varma smörgåsar). 

Vi spånar på en utbildningsvecka till hösten, diskuterar vidare 
under nästa möte.

Kalle

Janne

Martin

Annika

§ 102 Nästa möte Nästa styrelsemöte är måndag 10/8, klockan 18:30.
För fika vid nästa möte ansvarar Annika.



Höstens övriga möten;
Styrelsemöten; 
7/9, 
5/10 
2/11
5/12

Höstens arbetsdag 26/9 9-13

Höstmöte 19/11 19:00  Föreläsare från SISU samt information om 
SISU?? Janne kollar med SISUs kontaktperson.

Annika

§ 103 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande sekreterare 
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